
 
Geacht college, 
 
In de informatie aan de raad vertrekt u actief de mededeling dat de budgetoverschrijding 
brug zeegserloopje, een gevolg is van de kabels en leidingen. Op onze vraag wanneer, 
concreet op welke datum, dit bekend is, heeft u ons vergeten te antwoorden. Dat moet al vrij 
in het begin zijn geweest bij het openbreken, slopen van de brug.  
1. Graag ontvangen wij alsnog een antwoord op onze vraag, op welke datum is dat bekend 
geworden Aanvullende vraag is dan 2. Wanneer heeft u de raad daarover geïnformeerd? 
 
In de beantwoording van de technische vragen komt u met een nieuwe verklaring van de 
budgetoverschrijding. Het zou niet alleen gaan om kabels en leidingen, maar ook om de 
aanleg van een fiets-voetgangersbrug. Dat suggereert een inhoudelijke wijziging in plan van 
aanpak. De aanvullende vraag naar aanleiding van uw antwoord op onze technische vraag is 
 
3. Is een gewijzigde planaanpak, zoals de toevoeging van deze fiets, voetgangersbrug een 
bevoegdheid van raad of college? 
4. Op welke wijze en wanneer heeft u het college een voorstel gedaan om dit plan met deze 
wijziging uit te voeren? Wanneer heeft het college de raad hierover geïnformeerd? Wanneer 
hadden wij als raad kennis kunnen nemen van de afwegingen die het college hierbij gemaakt 
heeft? Wij hebben het niet terug kunnen vinden. Kunnen wij een afschrift ontvangen van het 
collegevoorstel en besluit?  
5. Op welk moment in het proces van dit project heeft u de raad in stelling gebracht haar rol 
uit te oefenen als houder van het budgetrecht en kaderstelling bij wijziging van uw 
planaanpak van de brug over het zeegserloopje die leidt tot een grotere claim op 
gemeenschapsgeld en een al of niet mooier eindresultaat? 
 
Wij willen de antwoorden op deze vragen graag betrekken bij de behandeling van de 
voorjaarsnota volgende week dinsdag 
 
Met vriendelijke groet, 
VVD fractie 
 
 
 


